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SVEUČILIŠTE U ZAGREBU   
TEKSTILNO-TEHNOLOŠKI FAKULTET 
Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a  
 

 
KLASA: 602-01/18-41/02 
URBROJ: 251-68-06/3-18-2a 
 
Zagreb, 9. srpnja 2018. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

10. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta u akademskoj godini 2017./2018. održane 9. srpnja 2018. godine, u predavaonici A-
301 Tekstilno-tehnološkog fakulteta, Zagreb, Prilaz baruna Filipovića 28a s početkom u 12:00 
sati. 
 
Dekanica Fakulteta pozdravlja prisutne članove, te ujedno upoznaje Fakultetsko vijeće s 
popisom ispričanih članova.  
Dekanica Fakulteta utvrđuje kvorum i utvrđuje da je sjednici Fakultetskog vijeća nazočno 47 
članova Fakultetskog vijeća, što čini natpolovičnu većinu svih članova, te se sjednica može 
održati.  
 
 
 
Dnevni red : 
 

1. Novi studijski programi na Sveučilištu u Zagrebu Tekstilno-tehnološkom fakultetu – 
stanje predmeta; 
 

2. Zajednički studij Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta i Sveučilišta u 
Zagrebu Fakulteta organizacije i informatike; 
 
2.1. Imenovanje Povjerenstva za izradu prijedloga zajedničkog studija Sveučilišta u 

Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta i Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta 
organizacije i informatike; 

 

3. Razno 

 
 

 
Ad 1 

 
Dekanica Fakulteta podsjeća Fakultetsko vijeće da su i dalje u izradi novi studijski programi, te 
moli izv.prof.dr.sc. Vesnu Mariju Potočić Matković da upozna Fakultetsko vijeće sa stanjem oko 
izrade novih studijskih programa Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta.  
Izv.prof.dr.sc. Vesna Marija Potočić Matković prikazom na projekcijskom platnu detaljno 
obrazlaže stanje izrade predmeta odnosno stanje novih studijskih programa, te napominje da 
ishodi učenja kolegija proizlaze iz ishoda učenja studijskog programa (tj. standarda 
kvalifikacije). Ishodi učenja standarda kvalifikacije proizlaze iz kompetencija standarda 
zanimanja. U tijeku je postupak odobravanja standarda zanimanja i standarda kvalifikacija pri 
Sektorskom vijeću. Iz toga razloga ovaj izvještaj obuhvaća radnu verziju, odnosno nacrt ishoda 
učenja novih studijskih programa. Materijal je postavljen u Merlin, te se može detaljno pročitati. 
Dekanica Fakulteta moli pojašnjenje od izv.prof.dr.sc. Sanje Ercegović Ražić da li je Strukovno 
vijeće uopće razmatralo standard kvalifikacije ili samo standard zanimanja. 
Izv.prof.dr.sc. Sanja Ercegović Ražić pojašnjava da je Strukovno vijeće razmatralo standarde 
kvalifikacija i standarde zanimanja, te detaljno pojašnjava hodogram na koji način se predaju 
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standardi kvalifikacija i standardi zanimanja. Isto tako, obavještava da je održana i radionica, te 
da se usmeno očitovalo na konstruktivan Zapisnik sa te radionice iako je isti napisan tek nakon 
par mjeseci od dana održavanja iste. Po detaljnom proučavanju Zapisnika, Sektorsko vijeće će 
se pismeno očitovati na isti. 
Prof.dr.sc. Branka Vojnović na projekcijskom platnu prikazuje Obrazac jednog standarda 
kvalifikacije zanimanja koji sadrži puno podataka koje treba ispuniti, te je radna skupina, koja se 
sastajala desetak puta, željela prenijeti standarde zanimanja u standarde kvalifikacije što je 
jedna od većih stvari koje je naš Fakultet napravio. U svom izlaganju ističe da je uložen veliki 
trud kako bi se isto napravilo. Nadalje, detaljnim prikazom na projekcijskom platnu obrazlaže 
Obrazac. 
U razgovoru, postavljanju pitanja i davanju obrazloženja sudjelovali su prof.dr.sc. Edita 
Vujasinović, red.prof.art. Andrea Pavetić, Suzana Kutnjak Mravlinčić, dipl.inž., prof.dr.sc. 
Gordana Pavlović, prof.dr.sc. Budimir Mijović, izv.prof.dr.sc. Snježana Firšt Rogale, 
izv.prof.dr.sc. Martinia Ira Glogar, te Dekanica Fakulteta. 
 
 
 
 

Ad 2 
 
Dekanica Fakulteta prikazom na projekcijskom platnu izlaže koncept novog programa 
zajedničkog studija Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta i Sveučilišta u 
Zagrebu Fakulteta organizacije i informatike. 
Isto tako, Dekanica Fakulteta detaljno pojašnjava Fakultetskom vijeću imovinsko-pravne odnose 
na lokaciji Hallerova 6 u Varaždinu, kao i Zaključke Okruglog stola koji je održan 13. lipnja 2018. 
godine pod nazivom „Potreba za obrazovanjem u sektoru tekstil/odjeća/koža/obuća u 
sjeverozapadnoj Hrvatskoj“, a koji je organiziran u suradnji sa Varaždinskom županijom, 
Gradom Varaždinom, uz sudjelovanje Hrvatske gospodarske komore, Hrvatskog zavoda za 
zapošljavanje i vodećih gospodarstvenika u regiji, te informira Fakultetsko vijeće o donesenim 
Zaključcima među inima ističu slijedeće i to: da su neophodne promjene u obrazovnim 
programima na način da se uvode novi i osuvremenjeni studijski programi i osigura veća 
zastupljenost stručnih predmeta i stručne prakse na postojećim i novim studijima, potreba 
poslodavca za bržim i kvalitetnijim razvojem stručnih studija TTF-a, koji se izvode u Studijskoj 
jedinici Varaždin pri čemu je osnovni preduvjet što žurnije rješavanje prostorne problematike, 
koju je nemoguće riješiti bez konkretne pomoći Grada Varaždina, Varaždinske županije, ali i 
Ministarstva znanosti i obrazovanja. Isto tako, pojašnjava da je radi nedostatka radne snage u 
sektoru (smjena generacija, ali i razvoj tvrtki) ugrožen budući razvoj tvrtki. Važno je napomenuti 
da upravo tvrtke iz djelatnosti tekstilne, odjevne, kožarske i obućarske industrije na području 
sjeverozapadne Hrvatske predstavljaju najveće  izvoznike u regiji jer izvoze 80-100% ukupne 
proizvodnje, a čine preko 80% ekonomske snage ovih gospodarskih grana.  
Dekanica Fakulteta obrazlaže potrebu za radnim mjestima u Europi u razdoblju od 2013. godine 
do 2025. godine u Sektoru tekstila, odjeće, kože i obuće pojašnjavajući da iako se predviđa pad 
zapošljavanja u sektoru od 13%, i da će tekstil, koža i odjeća u  2025. godini imati udio u 
ukupnoj zaposlenosti u Europi od 1%. Čak i smanjenjem razine zaposlenosti, biti će potrebno 
zamijeniti gotovo milijun radnika radi odlaska u mirovinu ili napuštanja sektora iz drugih razloga.  
Nadalje, Dekanica Fakulteta napominje da Tekstilno-tehnološki fakultet nudi u Varaždinu stručni 
studij tekstilne, odjevne i obućarske tehnologije, te da će se podizanjem kapaciteta stručnih 
studija u Varaždinu postići u okviru nabave dva uređaja za ispitivanje obuće i to uređaja za 
ispitivanje električne otpornosti obuće i uređaja za ispitivanje otpornosti na abraziju potplata. 
Daljnje podizanje kapaciteta stručnih studija je i u suradnji sa Srednjom strukovnom školom u 
Varaždinu kao zajedničku nabavu i korištenje računalnog programa Schoemaster ili sličnog, 
sukladno preporukama gospodarstvenika, a koji bi se financirao sredstvima Županije.  
Dekanica Fakulteta pojašnjava Fakultetskom vijeću da je neophodno da naši studenti imaju 
potrebnu vještinu i znanja kao voditelji razvoja  u tvrtkama. Uloga voditelja je razumjeti, reagirati 
i planirati u skladu s promjenama u dobavi i vrsti materijala i dobavljačima, tehnikama 
proizvodnje i zahtjevima tržišta. Ključna vještina je komunikacija i suradnja s drugim timovima ili 
stručnjacima (logistikom, kontrolom kvalitete, proizvodnjom, planiranjem cijena…), a to najviše 
nedostaje našim studentima.  
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Dekanica Fakulteta, nadalje pojašnjava Fakultetskom vijeću da mi ne idemo u područje 
Fakulteta organizacije i informatike, a niti se oni osjećaju ugroženima što mi ulazimo u njihovo 
područje organizacije već su oni upravu tu da svojim znanjima i kompetencijama upotpune 
znanja naših studenata. Radni naziv programa je „Dizajn poslovnih procesa u sektoru 
tekstil/odjeća/koža/obuća, te smo mi nositelji programa, a FOI će pomoći da naši studenti dobiju 
potrebna znanja vezano za vještinu komunikacije i suradnje s drugim timovima ili stručnjacima 
te znanja o upravljanju poslovnim procesima.  
Dekanica Fakulteta moli Fakultetsko vijeće da se da potpora vezana uz izradu novih zajedničkih 
programa sa FOI-em obzirom da imamo i podršku Varaždinske županije. 
Dekanica Fakulteta iznosi zaključke koji su doneseni na Okruglom stolu, te ukazuje na 
prednosti a to su: tradicija, iskustvo, vještine i okruženje, kao i nedostatke, a to su imidž sektora, 
prostor i kapacitet. Mogućnosti su: liderstvo u regiji, suradnja na projektima i javno-privatno 
partnerstvo. Rizici su: interes mladih za sektor, podrška lokalne zajednice i ulaganje u sektor. 
Dekanica Fakulteta mišljenja je da bi mi trebalo školovati studente u ovom sektoru i dati im 
priliku da budu dio sektora koji treba gotovo milijun novih radnih mjesta, a ne da izradu novih 
programa prepustimo nekom drugom Veleučilištu ili Sveučilištu. 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof.dr.sc. Gordani Pavlović koja napominje da na prošlom vijeću 
ništa od ovoga nije bilo rečeno već je bilo samo glasovanje za članove Povjerenstva za izradu 
novih studijskih programa zajedno sa FOI-em.  
Dekanica Fakulteta napominje da je na Dekanskom kolegiju koji je bio održan prije prošlog 
Fakultetskog vijeća, sve izložila, ali upita na tu temu nije bilo, te je smatrala da ima podršku 
Fakultetskog vijeća oko izbora članova Povjerenstva, a obzirom da na prošlom Fakultetskom 
vijeće to Povjerenstvo nije izglasano, smatrala je da je potrebno detaljno sve obrazložiti, što je 
danas i učinila.  
Dekanica Fakulteta daje riječ akademiku Josipu Pečariću koji moli da ukoliko netko od članova 
Fakultetskog vijeća ima neki drugi prijedlog, neka ga predloži.  
Obzirom da nije više bilo pitanja, prelazi se na slijedeću točku dnevnog reda. 
 
 
 
 
 

Ad 2.1. 
 
Ispred Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog fakulteta imenuje se Povjerenstvo za izradu 
prijedloga zajedničkog studijskog programa Sveučilišta u Zagrebu Tekstilno-tehnološkog 
fakulteta i Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta organizacije i informatike, u sastavu: 
 

1. Dipl.ing. Suzana Kutnjak Mravlinčić, predavač – predsjednica Povjerenstva 

2. Dipl.ing. Agata Vinčić, predavač – članica Povjerenstva 

3. Dipl.ing. Josip Petric, predavač – član Povjerenstva 

4. Dipl.oec. Kristina Maršić, predavač – članica Povjerenstva 

5. Izv.prof.dr.sc. Anica Hursa Šajatović – članica Povjerenstva 

6. Izv.prof.dr.sc. Ivan Novak – član Povjerenstva 
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Ad 3 

 
Dekanica Fakulteta daje riječ prof.dr.sc. Tanji Pušić koja moli sve koje žele, a nisu stigli do 6. 
srpnja poslati teme za TSRC, da to mogu učiniti do 13. srpnja 2018.g.  
 
 
Sjednica Fakultetskog vijeća završena je u 14,45 sati. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila                                         Dekanica 
 
Vlasta Horvat, v.r.                             Prof.dr.sc. Sandra Bischof, v.r. 


